



税 務 局 表 格 傳 真 服 務

Inland Revenue Department FAX-A-FORM SERVICE

如果傳真訊息有問題,請致電1878088聯絡職員。

If you have problem about the fax signal, please call 187 8088 for our Enquiry Officer.

收集個人資料聲明

你提供的資料將用於稅務用途。本局亦可能 會把部分資料交給法例授權接收的其他人 士。除《個人資料(私隱)條例》另訂的豁 免外,你有權要求查閱或改正個人資料。有 關要求應向評稅主任提出。

Personal Information Collection Statement

The Department will use the information provided by you for tax purposes and may give some of the information to other parties authorized by law to receive it. Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to or correction of personal data. Such request should be addressed to the Assessor.

應課利得稅通知書 Notification of Chargeability to Profits Tax

稅務局	
香港灣仔告士打道 5號 粉	
税 務 大 樓 INLAND REVENUE DEPARTMENT	
REVENUE TOWER,	
5 GLOUCESTER ROAD, WAN CHAI,	
HONG KONG.	
網址 Web site: www.ird.gov.hk	
傳真號碼: Fax No. 3170 5647	
致:稅務局局長	
To: The Commissioner of Inland Revenue	
我的全名早。 ,悉洪良公證聘碼/羅昭聘碼* 每	١,
我的全名是,香港身分證號碼/護照號碼* 為 () (先生/女士/小姐*)	<i>)</i> ′
	`
I with Hong Kong Identity Card No. / Passport No.* (Surname First) (Mr / Mrs / Ms / Miss*) ((Surname First) (Mr / Mrs / Ms / Miss*))
需課繳利得稅。 	
am chargeable to Profits Tax.	
本人的業務資料:	
平八口 未初 真付 · Details of my business(es):	
業務名稱:	
Business Name(s):	
商業登記號碼:	
Business registration number(s):	
截至	
(日 / 月 / 年)	
The estimated assessable profits for the year ended are \$	
(DD/MM/YYYY)	
如我須要填交報稅表,請寄往以下的通訊地址:	
If a tax return is required to be completed, please send it to the following postal address:	
簽署	
Signature :	
/應與報稅表或過往信件的簽署相同) (Same signature as used in tax returns/past correspondence)	
日間聯絡電話號碼	
Day-time contact telephone no.:	
-	
Date :	
* 請將不適用的刪去	
בע וישונים מדע מידי אופיר ובית ווים	

Delete whichever is inapplicable

I.R.表格第 6168 號(4/2009) I.R.6168 (4/2009)